
Protokół 
z obrad XIII Sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 08 lutego 2008 roku. 
 

 
I. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie quorum Rady. 

Obrady XIII Sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 08 lutego 2008 r. otworzył o 
godz. 11.00 Przewodniczący Rady Włodzimierz Gronczewski, który powitał zebranych.  

Na podstawie odczytanej listy obecności stwierdzono quorum Rady w liczbie  
12 Radnych (nieobecni na sali Radni: T. Kowalczyk, M. Pietrusiński i K. Sarniak) i uznano 
prawomocność obrad. 
 
II. Przyjęcie porządku obrad. 
Porządek obrad, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu, został przyjęty w wyniku 
głosowania: za – 12, przec. – 0, wstrz. – 0. 
(nieobecni na sali Radni: T. Kowalczyk, M. Pietrusiński i K. Sarniak). 
 
III. Przyjęcie protokołu z obrad sesji Rady Miejskiej w dniu 28.12.2007r. 
Protokół bez uwag został przyjęty w wyniku głosowania: za – 12, przec. – 0, wstrz. – 0.  
(nieobecni na sali Radni: T. Kowalczyk, M. Pietrusiński i K. Sarniak). 
 
IV. Informacja na temat stanu bezpieczeństwa w gminie. 
 Pełniący obowiązki Komendanta Komisariatu Policji w Halinowie mł. asp. W. Gers 
poinformował, że w KP w Halinowie pracuje 27 osób, w tym: 9 osób w ogniwie patrolowym, 
3 –  osoby na stanowiskach dzielnicowych, 7 – w ogniwie kryminalnym, 4 – osoby pełnią 
funkcje dyżurnych, natomiast 4 osoby pełnią stanowiska funkcyjne. 
Mł. asp. W. Gers przedstawił informację na temat stanu bezpieczeństwa w gminie, stanowiącą 
załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 Z-ca Komendanta Komisariatu Policji w Halinowie asp. A. Jurek poinformował, że od 
początku stycznia 2008 r. zanotowano spadek liczby przestępstw w różnych kategoriach; na 
koniec stycznia br. było 100% wykrywalności przestępstw. Jednocześnie Z-ca Komendanta 
asp. A. Jurek podziękował za przyznanie dotacji dla Komisariatu Policji w Halinowie, dzięki 
której zakupiono 2 samochody dla Komisariatu i wyraził przekonanie, że współpraca nadal 
będzie dobrze się układała. 
 Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski zauważył, że w ciągu ostatnich 5 lat pięć razy 
następowała zmiana na stanowisku komendanta. 
Komendant W. Gers stwierdził, że pełni obowiązki na czas nieobecności dotychczasowego 
Komendanta Z. Pucelaka, który uczestniczy w szkoleniu. 
 Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski zapytał o nakładanie mandatów za 
nieodśnieżanie chodników oraz za wyrzucanie śmieci do lasów. 
Z-ca Komendanta asp. A. Jurek odpowiedział, że około połowy mandatów stanowią mandaty 
porządkowe, tj. za oznakowanie posesji, czy wyrzucanie nieczystości. 
 Na pytanie Przewodniczącego Rady Wł. Gronczewskiego o nakładanie mandatów za 
wyrzucanie śmieci do lasu i do rowów, Z-ca Komendanta asp. A. Jurek odpowiedział, że były 
kierowane sprawy do sądu grodzkiego, który wymierza kary. 
 Radny Z. Niewiatowski zapytał o uprawnienia Policji dotyczące parkowania pojazdów 
oraz o kontrolowanie szybkości jazdy na terenie gminy. Zauważył przypadek, kiedy policjant 
nie zareagował na zaparkowane samochody na chodniku przy sklepie, pomimo znaku 
zakazującego parkowania i w pobliżu przejazdu kolejowego. 
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Jednocześnie zapytał w sprawie osoby, która na ul. Dąbrowskiego prowadziła samochód w 
taki sposób, że można domniemywać, że była w stanie nietrzeźwości. 
Z-ca Komendanta asp. A. Jurek odpowiedział, że kierowca pojazdu został zatrzymany na 
terenie Sulejówka. W kwestii kontroli szybkości pojazdów wyjaśnił, że Komisariat Policji w 
Halinowie nie ma  możliwości kontrolowania prędkości pojazdów. 
Poinformował również, że są nakładane mandaty na kierowców, którzy parkują w miejscu 
niedozwolonym. Były wypisywane mandaty dla kierowców parkujących na chodniku przy 
sklepie przy ulicach: Kolejowej i Warszawskiej. Pierwszy raz słyszał sygnał o policjancie, 
który przechodząc nie zareagował. Z-ca Komendanta asp. A. Jurek dodał także, że teren 
działania  Komisariatu jest bardzo rozległy i często policjanci mają dużo interwencji.  
 Na pytanie Radnego B. Janczarka, czy osoby wykonujące prace interwencyjne mogą 
zgłaszać policji znalezione adresy w wysypanych nielegalnie śmieciach, p.o. Komendanta 
asp. W. Gers odpowiedział twierdząco. 
 Sołtys Krzewiny A. Jackiewicz poprosiła o patrole policji na przystanku kolejowym w 
Halinowie, ponieważ są osoby, które spożywają tam alkohol i zaczepiają przechodzących. 
 Sołtys Żwirówki S. Osica poinformowała o problemie rodziny, która utrudnia życie 
mieszkańcom.  
Z-ca Komendanta asp. A. Jurek odpowiedział, że na początku 2007 r. Prokuratura Rejonowa 
w Mińsku Mazowieckim prowadziła postępowanie w sprawie skarg mieszkańców. 
Najprawdopodobniej jednak stan psychiczny osób, o których mowa nie pozwoli na ich 
ukaranie. Policja nie ma prawa wystąpienia do sądu o ubezwłasnowolnienie. 
Burmistrz J. Damasiewicz odpowiedziała, że był przypadek kierowania osoby na 
przymusowe leczenie; taka osoba musi zagrażać bezpieczeństwu swojemu lub innych osób. 
Jeśli omawiane osoby zagrażają bezpieczeństwu mieszkańców należy sprawę zgłosić Policji, 
aby była podstawa skierowania sprawy do sądu.  
  Sołtys Hipolitowa M. Sikorski powiedział, że idąc na sesję widział 7 samochodów 
zaparkowanych na skrzyżowaniu ul. Kolejowej i Warszawskiej w pobliżu przejazdu 
kolejowego, a  parkingi są puste. Ponadto poinformował, że mieszkańcy boją się przechodzić 
wieczorem koło peronów, ponieważ przebywają tam osoby spożywające alkohol. 
P. o. Komendanta W. Gers poprosił o zgłaszanie powyższych spraw do Komisariatu i 
zapewnił, że nastąpi poprawa bezpieczeństwa w tym rejonie. 
 Radny P. Wieczorek zapytał, czy Komisariat Policji w Halinowie prowadzi 
monitoring przejazdu kolejowego w Halinowie, ponieważ są przypadki przejeżdżania 
samochodów, gdy przejazd jest zamknięty. 
Z-ca Komendanta A. Jurek odpowiedział, że monitoring prowadzi kolej w Siedlcach.  
 Na salę przybył Radny M. Pietrusiński. 
 Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski poinformował, że wszelkie wnioski 
dotyczące kontroli szybkości pojazdów należy kierować do Komendanta Powiatowego. 
 Radny Z. Niewiatowski zaproponował zaproszenie na sesję Komendanta 
Powiatowego.  
 
V. Informacja z pracy Burmistrza. 
 Burmistrz J. Damasiewicz poinformowała o: 

- przeprowadzeniu konkursu na stanowisko Dyrektora Zakładu Komunalnego w 
Halinowie, w wyniku którego wygrała Pani Małgorzata Komuda – Ołowska, 

- zaplanowanym na 28.02. br. rozstrzygnięciu konkursu na stanowisko Dyrektora 
Szkoły Podstawowej w Brzezinach, 

- uroczystym przekazaniu na początku br. 2 samochodów dla Komisariatu Policji w 
Halinowie zakupionych przy współfinansowaniu ze środków gminy, 
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- uroczystym podpisaniu przez Wojewodę Mazowieckiego lokalizacji obwodnicy 
mińskiej na odcinku Choszczówka – Ryczołek, o długości około 20 km; będzie ona 
stanowiła część przyszłej autostrady, 

- planach zorganizowania w dniu odpustu Św. Rocha uroczystości 470 rocznicy nadania 
praw miejskich miejscowości Okuniew; w Okuniewie powstał komitet organizacyjny; 
na pytanie dotyczące nadania praw miejskich m. Okuniew, Burmistrz J. Damasiewicz 
wyjaśniła, że jeżeli miejscowość spełnia określone w ustawie kryteria, może wystąpić 
z wnioskiem o nadanie praw miejskich; Z-ca Burmistrza A. Machowski powiedział, że 
w przypadku nadania praw miejskich Okuniew stałby się odrębną gminą, 

- trwającej w Urzędzie Miejskim kontroli NIK, która bada powiązania budżetu państwa 
z budżetem samorządu, 

- sprawie budowy obwodnicy w Okuniewie; Mazowiecki Urząd Wojewódzki 
przymierza się do modernizacji drogi nr 637; sprawa trwa od 2003 r.; budowę drogi 
podzielono na kilka etapów; ponieważ pojawiają się sprzeczne informacje odnośnie 
budowy obwodnicy  uwzględniającej Okuniew, Pani Burmistrz poprosiła Posła Cz. 
Mroczka oraz Poseł T. Wargocką o interwencję; w tej sprawie decydentem jest Zarząd 
Sejmiku, z którym odbędzie się spotkanie w dn.13.02. br.; Pani Burmistrz stwierdziła, 
że budowa obwodnicy jest potrzebna, ponieważ od dawna są problemy z modernizacją 
tej drogi, 

- nieodpłatnym przejęciu w styczniu br. drogi ul. Wspólnej w Józefinie; niestety, w 
rejonie ul. Polnej w Okuniewie nie powiodła się próba nieodpłatnego przejęcia drogi, 
ponieważ kilka osób nie stawiło się u notariusza w celu podpisania aktu notarialnego, 

- spotkaniu z Wójtem Wiązowny w sprawie dojazdu autobusu podmiejskiego do 
Brzezin, 

- udziale w dn. 05.02. br. w konferencji zorganizowanej przez Posła Cz. Mroczka, z 
udziałem Starosty Mińskiego i Ministra O. Dziekońskiego w sprawie projektów ustaw 
dotyczących procedury uchwalania planów zagospodarowania przestrzennego oraz  
prawa budowlanego; Minister nie potrafił odpowiedzieć na pytanie Pani Burmistrz, 
czy mamy czekać na zmianę przepisów dotyczących uchwalania studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego, czy też mamy 
przystąpić do jego sporządzania, 

- rozpoczęciu od przyszłego tygodnia prac społecznie – użytecznych; Przewodniczący 
Rady Wł. Gronczewski poprosił o uprzątnięcie rowów powiatowych w ramach tych 
prac. 

Na salę przybył Radny K. Sarniak. 
 Kierownik RKI M. Kwiatkowski poinformował o podpisanych umowach: 

- 28. 12. 2007 roku podpisano umowy na: 
 -   konserwację oświetlenia drogowego na terenie gminy z firmą ENERGO-MAR 

    Mariusz Pokrywko z Wołomina, 
-  odbiór odpadów z budynków komunalnych na terenie gminy z firmą LEKARO  
   Jolanta Zagórska z Wiązowny, 

- 02. 01. 2008 roku podpisano umowy na: 
-   odbiór odpadów segregowanych z terenu gminy z firmą REMONDIS z Otwocka, 
-   aktualizację Planu Gospodarki Odpadami i Programu Ochrony Środowiska 
    z firmą EKO-SAM-BIS reprezentowaną przez Pana Jacka Nagrabę, 
-   odławianie bezdomnych zwierząt z terenu gminy - z Panem Dominikiem Szostak  
    z Warszawy Wesoła, 
-   odbiór odpadów bytowych od mieszkańców -w ramach decyzji (pokontrolnych)- 
    z firmą EKO-SAM-BIS, 
-   sprzątanie odpadów ze śmietniczek na terenie Halinowa i Hipolitowa z firmą  
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    EKO-SAM-BIS, 
-   przyjmowanie bezdomnych zwierząt ze schroniskiem w Wołominie, 
-   odbiór, transport i utylizację padłych dużych zwierząt gospodarskich  
    z firmą HETMAN z m. Bedlno, 
-   odbiór, transport i utylizację padłych drobnych zwierząt na terenie gminy 
    z firmą SITA z Warszawy, 
-   obsługę i konserwację 7 kabin sanitarnych na terenie gminy z firmą TOI-TOI  
    z Warszawy, 

- 03. 01. 2008 roku podpisano umowę z Panią Anną Kąca na wykonanie  
projektów sieci kanalizacyjnych przewidzianych do realizacji w 2008 roku:  
Halinów ul. Północna i 3 Maja oraz Dł. Kościelna ul. Powstania Styczniowego, 

- 04. 01. 2008 roku zawarto umowę z Panią Anną Kąca na wykonanie projektów 
budowy sieci wodociągowej przewidzianej do realizacji w 2008 roku: Długa 
Kościelna ul. Herberta i ul. Asnyka, Halinów ul. Reja, Konik Nowy ul. Podgórna, 

- 11. 01. 2008 podpisano z firmą remontowo-budowlaną z m. Dębe Wielkie umowę na 
wykonanie remontu dwóch lokali socjalnych w Długiej Kościelnej; prace zostały 
wykonane i odebrane protokółem odbioru robót w dniu 01.02. 2008 r., 

- 28. 01. 2008 r. ogłoszono przetarg na wykonanie chodnika dla pieszych w m. Brzeziny 
      w ciągu drogi wojewódzkiej nr 721 na odcinku od trasy krajowej nr 2 do 
      szkoły w Brzezinach; otwarcie ofert nastąpi 20.02. br. 

 
 Radny Z. Niewiatowski powiedział, że wiele spraw zostało poruszonych przez inż. M.  
Kwiatkowskiego, ale w ten sposób nie naprawią się drogi, czy nie uprzątną się ulice. Nie 
wszystko można złożyć na brak środków finansowych, czy na brak pracowników 
interwencyjnych. Radny Z. Niewiatowski zapytał, czy w Urzędzie funkcjonuje komórka, a 
według niego powinna, któraby monitorowała czystość gminy, ponieważ 20 - 50 m od Urzędu 
leżą śmieci. Ponadto przy ogrodzeniu pracownika Urzędu, przy jego posesji, również są 
śmieci. Zdaniem Radnego Z. Niewiatowskiego powinny być osoby w ochronie  środowiska, 
które by monitorowały czystość na terenie gminy, bo nie do wszystkich działań potrzebne są 
środki – czasami trzeba przypomnieć lub nakazać mieszkańcom posprzątanie posesji. Można 
zaobserwować, że w Halinowie jest coraz brudniej.  
Radny Z. Niewiatowski zaproponował, aby w okresie trudnych warunków atmosferycznych 
zasypać materiałem dołki w drogach. Radny Z. Niewiatowski stwierdził, że stan dróg można 
poprawić, tylko trzeba wykazać więcej inwencji. 
Burmistrz J. Damasiewicz odpowiedziała, że przyjęła do wiadomości uwagi Radnego Z. 
Niewiatowskiego i poinformowała, że przy ul. Malinowej i Parkowej w Halinowie była 
równana droga przy użyciu równiarki. W związku z opadami deszczów przerwano prace 
równiarki.  
W kwestii śmieci Burmistrz J. Damasiewicz powiedziała, że zostaną wzmożone kontrole 
dotyczące posiadania przez mieszkańców umów na wywóz nieczystości stałych i płynnych. 
Pani Burmistrz zwróciła uwagę na fakt, że w zasięgu działania Samorządowego Kolegium 
Odwoławczego w Siedlcach jesteśmy jedyną gminą, która wydaje decyzje o zawarciu umów 
na wywóz nieczystości. Ponadto, gdy rozpoczną się prace interwencyjne, będzie 
porządkowany teren gminy. 
 Z-ca Burmistrza A. Machowski powiedział, że w gminie Halinów jest 134 km dróg 
gruntowych; w tym roku poprawiono stan 16 dróg, których koszt wyniósł 64,5 tys. zł. Być 
może byłaby możliwość wybudowania wszystkich dróg gruntowych w gminie, gdyby przez 
kolejnych 15 lat nie były budowane wodociągi i kanalizacja na terenie gminy. 
 Radny M. Szmurło zapytał, w jakiej wysokości przeznaczono środki w br. na remonty 
dróg gminnych – utwardzonych i nieutwardzonych. 
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Kierownik RKI M. Kwiatkowski odpowiedział, że w wysokości 849 tys. zł. 
 Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski poinformował, że po Wielkanocy odbędzie 
się spotkanie z Dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych na temat stanu dróg powiatowych. 
 Sołtys Królewskich Brzezin E. Kalinowska zapytała, czy gmina postawi kontener 
podczas akcji sprzątania wsi.  
Burmistrz J. Damasiewicz potwierdziła i dodała, że gmina wspiera inicjatywy mieszkańców. 
Sołtys E. Kalinowska poinformowała, że droga dojazdowa do Królewskich Brzezin jest 
nieprzejezdna - został wysypany materiał na drogę, ale na drugi dzień wsiąkł w błoto. 
 Sołtys Krzewiny A. Jackiewicz poinformowała, że stan drogi w Krzewinie uległ 
poprawie po wykonaniu rowu.  
 Nawiązując do wypowiedzi Sołtys Królewskich Brzezin E. Kalinowskiej, Burmistrz J. 
Damasiewicz odpowiedziała, że w związku z tym, że drogi są podmokłe, obecnie nie można 
wykonać ich gruntownego remontu. Naprawa dojazdu do Królewskich Brzezin jest 
utrudniona z powodu problemów własnościowych. Cześć drogi stanowią grunty prywatne. 
 Radny Z. Niewiatowski zwrócił uwagę na sposób gospodarowania materiałem na 
drogi. Według niego należy rozważyć, czy w niesprzyjających warunkach atmosferycznych 
nie należy łatać dziur doraźnie tańszym materiałem i zaapelował o bardziej racjonalne 
gospodarowanie materiałem na drogi. 
Kierownik RKI M. Kwiatkowski odpowiedział, że kruszywo jest wysypywane na drogi 
zrobione z tłucznia, natomiast na pozostałe drogi jest doraźnie wysypywany lesz i gruz. 
 Sołtys Józefina A. Woźniakowski zapytał o sprawę Klubu Rolnika w Józefinie oraz 
zwrócił uwagę, że po każdej wykonywanej inwestycji drogi są nieprzejezdne. 
Burmistrz J. Damasiewicz odpowiedziała, że przy takich warunkach atmosferycznych na 
terenie całej gminy jest problem przejezdności dróg. Ponadto zawsze po budowie wodociągu i 
kanalizacji jest gorszy stan drogi, której nawierzchnia musi się ustabilizować i utwardzić. 
W kwestii Klubu Rolnika w Józefinie Pani Burmistrz powiedziała, że jeden z mieszkańców 
złożył kasację od wyroku sądu apelacyjnego. 
 Radny M. Szmurło powiedział, że słyszał pogłoski, że kasacja została odrzucona. 
Burmistrz J. Damasiewicz odpowiedziała, że takiej informacji nie otrzymaliśmy. 
Wystąpiliśmy do Starosty, by przekazał teren w użytkowanie, do czasu komunalizacji.  
 Radny M. Szmurło zapytał, w jakim czasie gmina nabędzie prawo do użytkowania 
tego ternu. 
Burmistrz J. Damasiewicz odpowiedziała, że około miesiąca. 
 Radna G. Matuszewska zapytała, kiedy będą zamontowane słupy i lampy 
oświetleniowe na brakującym odcinku Mrowiska – Chobot oraz kiedy zostaną założone 
lampy oświetleniowe (około 11 lamp) na odcinku od ostatniej istniejącej lampy 
oświetleniowej do granicy miejscowości Chobot – przez las. 
Kierownik RKI M. Kwiatkowski odpowiedział, że na pierwszy odcinek posiadamy projekt 
budowlany, który po uzyskaniu pozwolenia na budowę będzie realizowany w bieżącym roku, 
natomiast na drugi odcinek, w ramach posiadanych środków, planowane jest w bieżącym 
roku wykonanie projektu budowlanego. 
 Radny P. Wieczorek zapytał, czy zaoszczędzone środki przeznaczone na odśnieżanie 
dróg są przeznaczone na utrzymanie dróg gruntowych, czy są przeznaczone na inne cele oraz 
zapytał, jaka jest wysokość tych środków. 
Burmistrz J. Damasiewicz odpowiedziała, że te środki są przeznaczone na utrzymanie dróg 
np. zakup kruszywa. Pani Burmistrz zwróciła uwagę na fakt, że gdy jezdnie były śliskie drogi 
były posypywane. 
 Radny M. Szmurło zapytał, czy w kwocie 849 tys. zł są zawarte środki przeznaczone 
na zimowe utrzymanie dróg. 
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Kierownik RKI M. Kwiatkowski odpowiedział, że na odśnieżanie dróg są oddzielne środki w 
budżecie. 
 Sołtys Desna L. Gomulski zapytał w sprawie drogi biegnącej przez las oraz o 
możliwość wymiany okien w Klubie Rolnika w Deśnie.  
Burmistrz J. Damasiewicz odpowiedziała, że jeśli mieszkańcy będą zainteresowani 
działalnością Klubu, to będzie możliwość wymiany okien.  
W kwestii drogi biegnącej przez las Kierownik RKI M. Kwiatkowski wyjaśnił, że będziemy 
dążyli do odtworzenia geodezyjnego przebiegu drogi. 
 Sołtys Grabiny S. Bazyl poprosił o ustawienie 5 latarni przy drodze dochodzącej do ul. 
Grabińskiej. 
Kierownik RKI M. Kwiatkowski odpowiedział, że wpłynął wniosek mieszkańców i będziemy 
dążyć do wykonania projektu technicznego. 
 
VI. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 
 Radny B. Janczarek podziękował Pani Burmistrz za zaangażowanie w kwestii budowy 
obwodnicy w Okuniewie i w modernizację drogi nr 637. Stwierdził, że po modernizacji drogi, 
jeśli nie będzie obwodnicy, będzie jeszcze większe natężenie ruchu, będzie mniej bezpiecznie 
dla mieszkańców. Rozwiązaniem byłoby też wybudowanie chodników. Marszałek Struzik 
mógłby przybyć na wizję drogi nr 637 w Okuniewie. 
 
VII. Sprawozdania z prac komisji Rady. 
 Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa T. Dubiński 
poinformował, że 31.01.08 r. Komisja omawiała uchwały podejmowane podczas dzisiejszej 
sesji, tj. w sprawie: realizacji projektu pn. „Zapewnienie prawidłowej gospodarki ściekowej 
na terenie gminy Sulejówek i Halinów”, zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w 
wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków, jak również ustalenia górnych stawek opłat 
ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za odbieranie odpadów komunalnych oraz 
opróżnianie zbiorników bezodpływowych; Komisja pozytywnie zaopiniowała projekty 
uchwał. 
 Przewodniczący Komisji ds. Młodzieży, Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw 
Społecznych i Bezpieczeństwa M. Sukiennik poinformował, że Komisja 07.02. br. omawiała 
temat zagospodarowania terenu wokół Domu Kultury w Halinowie; została opracowana 
koncepcja, za około miesiąc będzie gotowy projekt. Ponadto omówiono projekt uchwały w 
sprawie: uzupełnienia sieci przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach 
podstawowych o inne formy wychowania przedszkolnego. 
 Przewodniczący Komisji Budżetowej J. Czerwiński poinformował, że 06.02. br. 
Komisja omówiła projekty uchwał, które będą podejmowane podczas dzisiejszej sesji. 
 Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski poinformował, że choć Rada nie podlega 
kontroli NIK, to na prośbę kontrolera przekazał dokumentację Komisji Rewizyjnej.  
Przewodniczący Rady poinformował, że odbyło się posiedzenie Komisji Zagospodarowania 
Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej i Inwestycji na temat zagospodarowania centrum 
Halinowa. Firma „Hollybrook” złożyła list intencyjny w tej sprawie. Ponieważ firma chce 
wykupić teren, nie jesteśmy zainteresowani jej propozycją. Na stronie internetowej gminy 
widnieje ankieta na temat zagospodarowania centrum.  
Jednocześnie Przewodniczący Rady poinformował, że wiosną zostanie przeniesione 
targowisko z centrum Halinowa w nowe miejsce. 
  
VIII. Pisma i informacje do Rady Miejskiej. 
 Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski poinformował, że wpłynęły następujące 
pisma: 
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- Radnej L. Szulim z dn. 06.02.br. skierowane do Dyrektor Zespołu Szkolno – 
Przedszkolnego w Okuniewie M. Biernackiej stanowiące odpowiedź na pismo z dn. 
21.12.2007 r.; Radna L. Szulim przekazała odpowiedź Przewodniczącemu Rady 
Miejskiej w Halinowie do wiadomości, 

- upoważnienie Radnego M. Szmurło z dn. 31.01.br. dla osoby rozwożącej 
korespondencję z Biura Rady do pozostawiania jej w skrzynce pocztowej; 
Przewodniczący Rady zachęcił Radnych do wydawania upoważnień, 

- kupców handlujących na terenie gminy z dn. 04.01. br., którzy są zaniepokojeni 
rozmowami z firmą „Hoolybrook”; Przewodniczący Rady powiedział, że na każdym 
spotkaniu z kupcami jest wyjaśniane, że w centrum Halinowa nie powstanie 
supermarket; dzięki firmie „Hollybrook” rozpoczęto dyskusję na temat 
zagospodarowania centrum Halinowa; Przewodniczący Rady pisemnie zaproponował 
kupcom, aby zorganizowali spotkanie w tym temacie, 

- Sołtysa Konika Nowego A. Dobosiewicz z dn. 21.01. br. w sprawie lamp 
oświetleniowych przy ul. Terespolskiej, 

- wniosek mieszkańców z dn. 25.01. br. w sprawie nadania nazwy ulicy; wniosek został 
odrzucony, ponieważ nie wszyscy współwłaściciele złożyli podpisy; na pytanie 
Radnego M. Szmurło jakiej ulicy dotyczy pismo, Przewodniczący Rady 
odpowiedział, że nadania nazwy ulicy „Przygraniczna” w Brzezinach, 

- Zakładu Komunalnego z dn. 11.01. br. w sprawie regulaminu dostarczania wody i 
odprowadzania ścieków; projekt uchwały będzie omawiany podczas dzisiejszej sesji, 

- odpowiedź Kolei Mazowieckich z dn. 07.01. br. na pismo Burmistrz J. Damasiewicz; 
Pani Burmistrz wyjaśniła, że przez pewien czas były zamknięte przejazdy przez tory 
kolejowe, o czym Urząd oraz mieszkańcy nie zostali poinformowani; ponadto w 
godzinach, kiedy najwięcej osób podróżuje pociągami, bywa tylko jeden skład 
pociągu; na pismo Kolej wystosowała odpowiedź informującą, że podejmuje starania, 
aby jakość usług uległa poprawie. 

 
IX. Sprawozdanie Radnych z sesji Rady Powiatu. 
 Radny Powiatowy A. Ciszkowski poinformował, że na wniosek gminy Halinów 
Zarząd Powiatu uchylił uchwałę dotyczącą zapisania partycypacji finansowej gmin w 
inwestycjach wykonywanych przez powiat w Planie Rozwoju Lokalnego Powiatu Mińskiego. 
Jednocześnie poinformował, że radni powiatowi zgłosili inwestycje powiatowe z terenu 
gminy Halinów oraz z gminy Dębe Wielki do tego Planu. Wkrótce wnioski będą 
rozpatrywane przez specjalny zespół powołany w powiecie. 
 Radny Powiatowy A. Ciszkowski powiedział, że Zarząd Powiatu rozpatrzył wnioski o 
przyznanie środków finansowych złożonych przez organizacje pożytku publicznego; 
kilkanaście tysięcy zł łącznie otrzymały stowarzyszenia i organizacje z terenu gminy 
Halinów; najwięcej środków otrzymał Dom Kultury w Halinowie. 
Rada Powiatu podjęła uchwałę intencyjną w sprawie budowy Poradni Psychologiczno – 
Pedagogicznej w Sulejówku, z której korzystają także mieszkańcy gminy Halinów. Podjęto 
również uchwałę o rozszerzeniu działalności liceum w Sulejówku – powstanie dodatkowo 
technikum, szkoła policealna oraz szkoła zawodowa. 
 Starostwo Powiatowe czeka na nabór środków unijnych. Na budowę dróg 
powiatowych i gminnych na 6 lat dla województwa mazowieckiego przeznaczono łącznie 
tylko 400 mln zł, co daje średnio zaledwie około 1,2 mln zł dla jednej gminy lub powiatu. 
Burmistrz J. Damasiewicz zwróciła uwagę na fakt, że koszt obwodnicy mińskiej wynosi 730 
mln zł. 
 Radny Powiatowy A. Ciszkowski poinformował, że Dyrektor Szkoły Podstawowej w 
Cisiu U. Zalewska jest przeciwna budowie barierki przy szkole na całej długości chodnika, 
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ponieważ nie ma miejsca, gdzie samochody mogłyby parkować. W związku z tym, 
zaproponował przeznaczenie na parking części terenu w pobliżu szkoły. W celu poprawy 
bezpieczeństwa Radny A. Ciszkowski jest zwolennikiem wybudowania przy szkole w Cisiu 
ronda. Ponadto stwierdził, że należy jak najszybciej podjąć decyzję, czy w tym roku będzie 
budowany chodnik w Józefinie. 
 Radny M. Pietrusiński powiedział, że na ul. Okuniewskiej są dziury i stwierdził, że 
powiat powinien uprzątnąć pobocze, a szczególnie zmienić technologię utrzymywania i 
łatania dróg; stan tej drogi jest tragiczny. Ponadto na drodze gruntowej na odcinku od Długiej 
Szlacheckiej w stronę Okuniewa wysypano materiał, którego nie ubito. To spowodowało 
utworzenie kolein; stan tej drogi jest gorszy niż przed wysypaniem materiału; Radny M. 
Pietrusiński poprosił o interwencję. 
Radny Powiatowy A. Ciszkowski odpowiedział, że powyższe uwagi ponownie przekaże 
Dyrektorowi Zarządu Dróg Powiatowych. Jednocześnie stwierdził, że jeśli okaże się, że nie 
otrzymamy środków na budowę ul. Okuniewskiej, to zostanie zorganizowane spotkanie z 
zainteresowanymi radnymi, podczas którego zostaną podjęte ustalenia odnośnie tej drogi. 
 Radny Z. Niewiatowski zaproponował utworzenie Poradni Psychologiczno – 
Pedagogicznej w Klubie Rolnika w Józefinie, którego obecnym zarządcą jest Starosta. 
Radny Powiatowy A. Ciszkowski odpowiedział, że powiat podjął już decyzję o powstaniu 
Poradni w Sulejówku. 
 

O godz. 13.20 Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski ogłosił dwudziestominutową 
przerwę. 
 
X. Podejmowanie uchwał i wniosków w sprawie: 
/1/ wspólnej budowy ulicy w Grabinie z miastem Sulejówek; 

Z-ca Burmistrza A. Machowski  przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 
Za przyjęciem projektu uchwały głosowano: za – 13, przec. – 0, wstrz. – 0. 
(nieobecni na sali Radni: T. Kowalczyk i K. Sarniak) 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/2/ realizacji projektu pn. „Zapewnienie prawidłowej gospodarki ściekowej na terenie 
gminy Sulejówek i Halinów”; 
 Z-ca Burmistrza A. Machowski  przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały oraz 
wniósł autopoprawki polegające na: nadaniu nowego tytułu uchwały w brzmieniu: „wspólnej 
z Miastem Sulejówek realizacji projektu pn. „Zapewnienie prawidłowej gospodarki ściekowej 
na terenie gminy Sulejówek i Halinów” oraz na dodaniu treści w § 4 w brzmieniu: 
„1.Gminy sporządzą Studium Wykonalności projektu, celem jego przedłożenia w 
Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. Koszty sporządzenia 
studium gminy pokryją solidarnie po 50%. 
2. Na sporządzenie studium, o którym mowa w ust. 1 gmina Halinów przekaże miastu 
Sulejówek w 2008 roku kwotę 82350 zł stanowiącą połowę kosztów jego sporządzenia.” 
Pozostałe paragrafy otrzymują kolejną numerację. 

Radny Z. Niewiatowski zapytał, czy nie powinna być odczytana treść porozumienia, która 
na podstawie § 3 stanowi załącznik do uchwały. 
Radca prawny A. Uścińska odpowiedziała, że to zależy od decyzji Radnych. 
Radni nie wyrazili chęci na odczytanie porozumienia. 
 
Za przyjęciem projektu uchwały – z autopoprawkami - głosowano:  
za – 10, przec. – 0, wstrz. – 4. 
(nieobecna na sali Radna T. Kowalczyk) 
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Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/3/ zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 
odprowadzania ścieków; 
 Z-ca Burmistrza A. Machowski  przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały oraz 
wniósł autopoprawkę polegającą na zastąpieniu daty: „do 31.12.2008 r.” datami: „od 
01.04.2008 r. do 31.03.2009 r.”. 
 Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski wyjaśnił, że Rada może przyjąć stawki albo 
je odrzucić, natomiast nie ma prawa ich zmian. 
 Radny M. Szmurło zapytał, jaka kwota wpłynie do budżetu Zakładu Komunalnego w 
związku z podwyżką. 
Z-ca Burmistrza A. Machowski odpowiedział, że do budżetu Zakładu Komunalnego wpłynie 
dodatkowo około 343 tys. zł. 
 Radny M. Szmurło zapytał, ilu jest odbiorców kanalizacji na terenie gminy. 
Dyrektor Zakładu Komunalnego M. Komuda – Ołowska odpowiedziała, że jest około 4.500 
odbiorców wody i około 1.000 odbiorców kanalizacji. 
 Radny Z. Niewiatowski zapytał, z czego wynika podwyżka o około 40%, skoro 
oczyszczalnia została zmodernizowana, została wybudowana nowa kanalizacja, a są tak 
wysokie koszty eksploatacji i utrzymania. Gmina Wiązowna ma znikomą ilość sieci 
kanalizacyjnej i dlatego taryfy w tej gminie są wysokie. Pod względem wysokości cen 
jesteśmy w czołówce wśród gmin w powiecie. Należy zastanowić się, jaka jest przyczyna tak 
wysokich opłat. 
Burmistrz J. Damasiewicz odpowiedziała, że oczyszczalnia została zmodernizowana, ale 
ekologia kosztuje. Przed modernizacją oczyszczalni ponoszono kary dobowe w wysokości 
480 zł. Po modernizacji znacznie zwiększyła się ilość osadu, który trzeba wywozić, a koszty 
przyjmowania odpadów na wysypiskach śmieci bardzo wzrosły. Ponadto wzrosły koszty 
zużycia energii elektrycznej. Pani Burmistrz zapewniła, że propozycje wysokości stawek 
zostały bardzo dokładnie przeanalizowane. Niektórzy Radni uczestniczyli w spotkaniu z 
przedstawicielami Sulejówka, podczas którego specjalista poinformował, że niektóre gminy 
mają bardzo niskie opłaty za wodę i ścieki, co powoduje, że nie wykonują remontów sieci. 
Stawki można obniżyć, ale wówczas należałoby przeznaczyć środki z budżetu gminy dla 
Zakładu Komunalnego. 
 Radny M. Szmurło powiedział, że dzięki zawarciu umowy przez Dyrektor Zakładu 
Komunalnego osad jest przeznaczany na kompostownię, a nie na wysypisko śmieci, przez co 
koszty są niższe. Ponadto podwyżka spowoduje wpływ 343 tys zł do budżetu Zakładu 
Komunalnego. Radny M. Szmurło przypomniał, że Z-ca Burmistrza A. Machowski 
poinformował, że w zeszłym roku budżet został zbilansowany z powodu odejścia 
poprzedniego Dyrektora oraz z powodu wypłacania wynagrodzenia przez ZUS, a 
wynagrodzenie Dyrektora Zakładu Komunalnego z pewnością nie wynosi 343 tys zł. 
Burmistrz J. Damasiewicz wyjaśniła, że budżet Zakładu Komunalnego zbilansował się 
również w związku z ograniczeniem remontów sieci i jej konserwacji. Na poprzedniej sesji 
informowano o planach utworzenia ekipy technicznej do konserwacji sieci, ale po 
przeanalizowaniu kosztów okazało się, że nie jest to możliwe. 
 Radny M. Pietrusiński stwierdził, że cena za odprowadzanie ścieków dowożonych jest 
jeszcze wyższa.  
 Radny M. Szmurło stwierdził, że na spotkaniu specjalista ostrzegał, że podwyżki 
muszą być, ale nie tak drastyczne. 
Z-ca Burmistrza A. Machowski powiedział, że różnica cen pomiędzy ściekami z sieci 
kanalizacyjnej, a dowożonymi wynika z jakości ścieków. W sumie jest więcej m3 ścieków 
pochodzących z sieci kanalizacyjnej, niż m3 ścieków dowożonych. 
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 Radny M. Pietrusiński stwierdził, że mieszkańcy podmokłych terenów więcej ścieków 
wywożą niż pobierają wody. Niektórzy mieszkańcy muszą kilka razy w ciągu miesiąca 
opróżniać zbiornik szamba. 
 Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa T. Dubiński 
powiedział, że podczas posiedzenia Komisji Radny M. Szmurło pozytywnie zaopiniował 
projekt stawek omawianej uchwały. 
Radny M. Szmurło stwierdził, że po konsultacjach z mieszkańcami uważa opłaty za wysokie. 
 Radny M. Pietrusiński zapytał, czy w przyszłości byłaby możliwość zróżnicowania 
cen dowożonych ścieków z terenu gminy i spoza. 
Dyrektor M. Komuda – Ołowska odpowiedziała, że Zakład Komunalny posiada druki 
ścisłego zarachowania i na ich podstawie może przeprowadzać kontrole. 
 Radny M. Pietrusiński stwierdził, że firmy odbierające ścieki nie przekazują  
odbiorcom rachunków i do Zakładu Komunalnego mogą być przywożone ścieki z sąsiednich 
gmin. 
 Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski zauważył, że z jednej strony Radni twierdzą, 
że opłaty są najwyższe w powiecie, a z drugiej – że ścieki są przywożone z innych gmin.  
Głównym problemem na oczyszczalni ścieków były ścieki przemysłowe, ale w związku z 
zainstalowaniem urządzeń pomiarowych już nie ma z tym problemów. 
 Z-ca Burmistrza A. Machowski stwierdził, że jeśli zostaną wprowadzone odrębne 
ceny dla ścieków dowożonych z terenu gminy i spoza, to osoby, które będą chciały, również 
ominą ten system. 
  Radny M. Pietrusiński stwierdził, że uczciwi mieszkańcy wywożą takie samej jakości 
ścieki jakie by odprowadzali siecią kanalizacyjną. 
Dyrektor Zakładu Komunalnego wyjaśniła, że jakość ścieków jest uśredniona. 
 Radny M. Pietrusiński zapytał, jakie są różnice w ilości ścieków dowożonych i ilością 
ścieków, które są odprowadzane siecią kanalizacyjną.  
Dyrektor M. Komuda – Ołowska wyjaśniła, że rocznie z kanalizacji jest 123.000 m3 ścieków, 
natomiast ścieków dowożonych – 31.686 m3. 
 Sołtys Krzewiny A. Jackiewicz stwierdziła, że trzeba budować kanalizację. 
 Radna L. Szulim zapytała, czy jest prowadzona ewidencja ścieków nieprzyjętych, bo 
istnieje obawa, że mogą być później zrzucane do rzeki. 
Dyrektor M. Komuda – Ołowska odpowiedziała, że taka ewidencja jest prowadzona. 
 Burmistrz J. Damasiewicz zwróciła się do Rady o przyjęcie projektu uchwały. Pani 
Burmistrz powiedziała, że wysokość stawek była szczegółowo analizowana; zwróciła również 
uwagę na fakt, że pensje pracowników Zakładu Komunalnego nie były podnoszone w ciągu 
ostatnich 2-3 lat. 
 
Za przyjęciem projektu uchwały – z autopoprawką - głosowano: za – 8, przec. – 0, wstrz. – 6. 
(nieobecna na sali Radna T. Kowalczyk) 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/4/ ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za 
odbieranie odpadów komunalnych oraz opróżnianie zbiorników bezodpływowych; 
 Z-ca Burmistrza A. Machowski  przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 
 Radny Powiatowy A. Ciszkowski stwierdził, że należy zastanowić się nad przejęciem 
przez Zakład Komunalny zadania odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania 
zbiorników bezodpływowych. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski odpowiedział, że nie jest to możliwe, ponieważ 
należałoby rozbudować Zakład Komunalny. 
Radny B. Janczarek stwierdził, że należałoby ponieść duże koszty związane ze sprzętem. 
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 Z-ca Burmistrza A. Machowski stwierdził, że Zakład Komunalny musiałby pobierać 
wyższe opłaty w związku z tym, że musiałby generować wyższe koszty niż firmy prywatne. 
 
Za przyjęciem projektu uchwały głosowano: za – 14, przec. – 0, wstrz. – 0. 
(nieobecna na sali Radna T. Kowalczyk) 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/5/ zmiany uchwały Rady Miejskiej w Halinowie Nr X/90/07 z dnia 30 października 2007 
r. w sprawie określenia wysokości stawek i zwolnień z podatku od nieruchomości na 
2008 rok oraz zarządzenia poboru podatku od nieruchomości w drodze inkasa; 
 Burmistrz J. Damasiewicz  przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 
Za przyjęciem projektu uchwały głosowano: za – 13, przec. – 0, wstrz. – 0. 
(nieobecni na sali Radni: T. Kowalczyk i B. Janczarek) 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/6/ zmian i przeniesień w budżecie gminy Halinów na 2008 rok; 

Skarbnik T. Karwowska szczegółowo omówiła projekt uchwały oraz wniosła 
autopoprawkę. 

Przewodniczący spółki wodnej H. Foryś zwrócił się do Radnych o przeznaczenie 
dotacji dla spółki wodnej. Przewodniczący H. Foryś poinformował, że w porównaniu do 2006 
r. wysokość składek w 2007 r. była pięciokrotnie wyższa - do spółki wodnej wpłynęło około 
20.000 zł. Wysokość dotacji w 2007 r. wyniosła 25.000 zł, natomiast koszt wykonanych prac 
wyniósł ponad 50.000 zł. 
Przewodniczący H. Foryś powiedział, że zaprasza na walne zgromadzenie spółki wodnej w 
dn. 22.02. br. o godz. 16.00, podczas którego zaplanowano przedstawienie szczegółowego 
sprawozdania z działalności spółki wodnej oraz plan prac na 2008 r. 
Przewodniczący H. Foryś wręczył zaproszenie Burmistrz J. Damasiewicz oraz 
Przewodniczącemu Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa T. Dubińskiemu. 
 Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski podziękował Przewodniczącemu H. 
Forysiowi za jego pracę. 
 
Za przyjęciem projektu uchwały -z autopoprawką - głosowano: za – 14, przec. – 0, wstrz. – 0. 
(nieobecna na sali Radna T. Kowalczyk) 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
 Przewodniczący spółki wodnej H. Foryś zwrócił się do Sołtysów o przekazanie list z 
wpłatami składek z poszczególnych miejscowości. 
 
/7/ uzupełnienia sieci przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych 
o inne formy wychowania przedszkolnego; 
 Burmistrz J. Damasiewicz  przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski poinformował, że projekt uchwały był omawiany 
podczas posiedzenia Komisji ds. Młodzieży, Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw 
Społecznych i Bezpieczeństwa. 
 
Za przyjęciem projektu uchwały głosowano: za – 14, przec. – 0, wstrz. – 0. 
(nieobecna na sali Radna: T. Kowalczyk) 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
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/8/ uchylenia uchwały Nr XII/114/07 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 28 grudnia 2007 
r. w sprawie sprostowania błędu w uchwale Nr XLV/219/02 Rady Miejskiej w Halinowie 
z dnia 16 września 2002 r. w sprawie zatwierdzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miejscowości Wielgolas Brzeziński w gminie 
Halinów; 
 Sekretarz J. Kurczak  przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 
Za przyjęciem projektu uchwały głosowano: za – 14, przec. – 0, wstrz. – 0. 
(nieobecna na sali Radna: T. Kowalczyk) 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/9/ zmiany w uchwale Nr XLV/219/02 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 16 września 
2002 roku w sprawie: uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
miejscowości Wielgolas Brzeziński, gmina Halinów; 
Za przyjęciem projektu uchwały głosowano: za – 14, przec. – 0, wstrz. – 0. 
(nieobecna na sali Radna: T. Kowalczyk) 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/10/ nadania nazwy ulicy w miejscowości Budziska, gmina Halinów. 
Za podjęciem uchwały w sprawie nadania nazwy Strusia ulicy położonej w miejscowości 
Budziska, gmina Halinów, głosowano: za – 14, przec. – 0, wstrz.- 0. 
(nieobecna na sali Radna T. Kowalczyk). 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
XI. Zakończenie obrad XIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski o godz. 
15.50 dokonał zamknięcia obrad XIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie. 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie 
/-/ Włodzimierz Gronczewski 

 
 
Protokół sporządziła: 
/-/ Paulina Wirtek 
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PODSUMOWANIE PRACY PODSUMOWANIE PRACY 

KOMISARIATU POLICJI W HALINOWIEKOMISARIATU POLICJI W HALINOWIE

2007r.

•kradzieże z włamaniem, w szczególności do mieszkań, domków letniskowych 
•kradzieże mienia, w szczególności rowerów, telefonów komórkowych, portfeli, 

różnego typu elementów wykonanych z metali kolorowych
•kradzieże samochodów i rozboje

•inne zdarzenia ze względu na swój charakter powodujące znaczne szkody 
społeczne min.

•wypadki i kolizje drogowe,
•znęcanie się nad rodziną ,

•przestępczość i demoralizacja nieletnich,
•naruszenie przepisów ustawy o wychowaniu w trzeźwości  i zapobieganiu 

alkoholizmowi,
•naruszenie przepisów z ustawy o przeciwdziałaniu narkomanii,

•kierowanie pojazdami w stanie nietrzeźwości, 

Do przestępstw, które najczęściej popełniane są na terenie działania 
Komisariatu Policji w Halinowie zalicza się:
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W okresie od 1 stycznia 2007r do  31 grudnia 2007r, 

na terenie działania Komisariatu Policji w Halinowie 

stwierdzono ogółem 423 przestępstwa co stanowi wskaźnik 

dynamiki na poziomie 63, 4 %, 

w tym o charakterze kryminalnym 239 .

W odniesieniu do ilości przestępstw o charakterze 

kryminalnym odnotowano spadek o 60 czynów 

zabronionych mniej niż w 2006 roku a skuteczność ścigania 

sprawców tych przestępstw kształtował się

na poziomie 42, 7 %

Dane ogDane ogóólnelne
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Skuteczność ścigania w kategorii przestępczości ogólnej  w 2007r wyniosła  66,9 %. 

Nastąpił tu nieznaczny spadek do roku poprzedniego gdzie wykrywalność ogólna 

wynosiła     75,6 %. Zadowalającym jest natomiast znaczny spadek przestępczości 

z 667 w 2006 r na 423 w roku sprawozdawczym,  co daje wskaźnik dynamiki 

wszystkich przestępstw na poziomie 63,4%
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Wskaźnik wykrywalności ogólnej
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Wskaźnik dynamiki przestępstw kryminalnych stwierdzonych w 2007 r. 
wyniósł 79,9%

Analiza przestępstw o charakterze kryminalnym/stwierdzonych/
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32,70%

47,20%

42,70%
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WskaWskaźźniki skutecznoniki skutecznośści ci śścigania przestcigania przestęępstw o charakterze pstw o charakterze 
kryminalnym/stwierdzonych/kryminalnym/stwierdzonych/

W 2007 r praktycznie spadła ilość wszystkich włamań na 

terenie działania KP Halinów z 79 w 2006r na 56, zmniejszyła 

się liczba kradzieży z 78 w 2006r na 67, spadła również

kradzież samochodów z 10 postępowań wszczętych w 2006r 

na 3 w roku sprawozdawczym, praktycznie każda 

przestępcza dziedzina zanotowała spadek. Przyczyniła się do 

tego praca wszystkich policjantów Komisariatu Policji w 

Halinowie.
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Co stanowi wskaźnik dynamiki na poziomie 70,9%

Analiza kradzieAnaliza kradzieżży z wy z włłamaniem/ przestamaniem/ przestęępstw stwierdzonych/pstw stwierdzonych/

Kradzieże cudzej rzeczy, są zjawiskiem powszechnym, stanowią

często większość popełnianych czynów zabronionych, działania 

Policji ukierunkowane są na skuteczne ich zwalczania i 

minimalizowanie ich występowania. Pracują na to wszyscy 

policjanci Komisariatu Policji w Halinowie.
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Co stanowi wskaźnik dynamiki na poziomie 85,9%

Analiza kradzieAnaliza kradzieżży cudzej rzeczy/ przesty cudzej rzeczy/ przestęępstw stwierdzonych/pstw stwierdzonych/
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Wskaźnik dynamiki wyniósł 66,7%
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Wskaźnik dynamiki tych przestępstw wyniósł 37,5%

Analiza przestAnaliza przestęępstw bpstw bóójek i pobijek i pobićć/ przest/ przestęępstw stwierdzonych/pstw stwierdzonych/
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Zmniejszyło się również zjawisko kradziekradzieżży samochody samochodóóww w KP Halinów. W 2006 

roku skradziono 8 samochodów, a w 2007 roku 7. 

Wskaźnik dynamiki wyniósł 87,5% natomiast 

wskaźnik wykrywalności wyniósł 14,3%. Należy zauważyć, że w ostatnich dwóch 

latach tj. w 2005 i 2006 wykrywalność tych przestępstw wynosił 0,00%

Analiza przestępstw kradzieży  samochodu poprzez 
włamanie/ przestępstw stwierdzonych/
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PrzestPrzestęępczopczośćść narkotykowanarkotykowa

W 2007roku w porównaniu do roku 2006 roku wzrosła ogólna 

liczba przestępstw narkotykowych z 4 do 6, przy wskaźniku 

dynamiki 150%  osiągnięto wykrywalność na poziomie 100%, 

podobnie jak w roku 2006
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Ujawnianie i ściganie przestprzestęępstw gospodarczychpstw gospodarczych stanowiących 
naruszenie przepisów karnych z ustaw: o prawie autorskim i 

prawach pokrewnych, prawa własności przemysłowej, o 
wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi, o 
napojach spirytusowych, o wyrobie alkoholu etylowego oraz 

wytwarzaniu wyrobów tytoniowych, kodeksu karno skarbowego 
wymagało od policjantów systematycznej pracy operacyjnej, gdyż
w przedmiotowych sprawach nie odnotowuje się zainteresowania 

obywateli składaniem zawiadomień o popełnieniu przestępstwa.
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Wskaźnik dynamiki wyniósł 63,6%
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WskaWskaźźnik wykrywalnonik wykrywalnośści przestci przestęępstw o charakterze pstw o charakterze 
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Wskaźnik dynamiki wyniósł 53,4% natomiast wskaźnika wykrywalności 
wyniósł 98,7%
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Problematyka nieletnich w 2006 r.Problematyka nieletnich w 2006 r.

W 2007r w rejonie działania Komisariatu Policji 

w Halinowie na terenie wszystkich szkół podstawowych 

i gimnazjalnych  ujawniono 12 nieletnich sprawców czynów 

karalnych którzy popełnili 14 czynów.

Podsumowanie pracy policjantPodsumowanie pracy policjantóów Ogniwa Prewencjiw Ogniwa Prewencji

W roku 2007 nastąpił nieznaczny wzrost w porównaniu do 

analogicznego okresu 2006 r. osób zatrzymanych na 

gorącym uczynku przestępstwa lub w bezpośrednim 

pościgu. Spadła liczba wykroczeń które rozstrzygano w 

drodze postępowania mandatowego natomiast wzrosła 

liczba sporządzonych wniosków do 

Sądu Grodzkiego w Mińsku Mazowieckim.

Do osiągnięcia tych wyników przyczynili się policjanci 

Zespołu Dzielnicowych i Zespołu Patrolowo-

interwencyjnego
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Osoby zatrzymane na gorOsoby zatrzymane na gorąącym uczynku lub w bezpocym uczynku lub w bezpośśrednim rednim 
popośścigucigu
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Ujawnione wykroczenia zakoUjawnione wykroczenia zakońńczone skierowaniem wniosku o czone skierowaniem wniosku o 
ukaranie do Sukaranie do Sąądu Grodzkiegodu Grodzkiego
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Przeprowadzone interwencje Przeprowadzone interwencje -- ogogóółłemem
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Z liczby 5193 interwencji, 4562 przeprowadzono w miejscach 
publicznych natomiast 635 to interwencje domowe
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SERDECZNIE DZISERDECZNIE DZIĘĘKUJKUJĘĘ

WSZYSTKIM ZA UWAGWSZYSTKIM ZA UWAGĘĘ
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